
Agent Sanabrii: Nie wiemy co będzie w przyszłym sezonie

News - ASRoma.pl

Antonio Sanabria robi najlepszą robotę, jeśli chodzi o piłkarzy Romy

występujących w tym sezonie na wypożyczeniach. Młody Paragwajczyk

zdobył 10 bramek w 16 występach w Primera Division. Z jego agentem,

Raulem Verdu, skontaktował się portal laroma24.it.

 

Rozmawiałeś ostatnio z kierownictwem Giallorossich na temat przyszłości

Sanabrii?

- Nie, nie wiemy niczego odnośnie przyszłego sezonu. Myślę, że za kilka miesięcy

porozmawiamy z Romą. Ważne w tym momencie jest, aby Antonio wyleczył dobrze

ostatni uraz. Nie zagrał w piątek z Rayo i nie wróci również w środę na mecz z

Barceloną.

 

Co myśli chłopak o swojej przyszłości?

- Gracz jest w tym momencie skoncentrowany wyłącznie na dobrej grze w tym

sezonie w swoim klubie. Będzie czas, aby sprawdzić co myśli Roma. Ważne jest nie

tyle co myślimy my, ale co myśli klub Giallorossich o chłopaku.
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